
Oppsal Basket Styreprotokoll 2 – 2022 

  
Dato: 7. Februar 2022, kl. 19.30 
Sted: Møterom OA4 

Tilstede: 
Kristian Helgesen (styreleder) 
Monica Telle (nestleder) 
Tom Hongslo (styremedlem) 
Erik Nygaard (styremedlem) 
Steinar Moe (varamedlem) 

Kristin Vernan (daglig leder) 

Ikke tilstede: 
Rebecca Ayden (styremedlem) 

 

Referent: 
Kristian Helgesen 

 

Forrige referat 
Gikk gjennom referat fra forrige gang, og oppdaterte status. 
 

Digitale plattformer 
For de nye nettsidene har vi noen krav som leverandøren ikke har støtte for.  
Kristin følger opp. 
 

Easybasket  
Arrangement planlagt i vinterferien. Ett lag har meldt seg på. 
 

Inklubasket 
Trenger erstatter for Niklas. Kristin følger opp.  
 

Sportsplan 
Denne mangler fortsatt.  

 
Mandat Sportslig utvalg 
Monica har lagt fram forslag til mandat for sportslig utvalg.  

Tillegg til utkastet:  



• En representant fra styre skal motta møteinnkalling med saksliste, og motta referat fra 
møter. 

• Ansettelse av trener, og rammer for rekruttering av trener avklares med representant for 
styre 

• Setter opp forslag til treningstidsfordeling som vedtas av styret. 

 
Økonomi 
Vi kommer til å passere grensen for arbeidsgiveravgift neste år, med lønn og trenerhonorar på over 
800.000. Spesielt med lønn til trenere i camper.  

Regnskapet for 2021 er delt med styret. Budsjett for 2022 er ikke klart ennå. 

 
Trenerattester 
Kristian følger opp 
 

Status klage driftsavtale 
Kristin har fulgt opp med OIK, og de er sterkt uenig med måten det gjøres på i dag.  

Vi forfølger ikke avslaget på klagen vår med en eskalering til KOFA. I stedet planlegger vi å plukke 
opp tråden ett år før neste avtale skal inngås, dvs. sommer 2023. Da har vi god tid til å følge opp 
lovnaden i svaret på klagen, om at vårt alternativ skal vurderes ved neste anledning. Hvis dette ikke 
fører fram, har vi fortsatt muligheten for å eskalere dette til KOFA.  

Kristian prøver å få gratis advokathjelp I mellomtiden.    
 

Skuddmaskin 
Erik og Kristian lager en plakat med “Skuddmaskin for dummies”. Veiledning for resetting på 
baksiden. Lamineres og henges på skuddmaskinen.  
 

Politiattester 
Erik har oppsøkt trenere i treningstiden. Politiattest skjemaet er for gammelt og må oppdateres før 
vi kan innhente attester. Kristian lager nytt skjema. 

Dugnad 
Invitasjon har gått ut 

Buss til Scania cup 
Vi støtter buss til cupen fra talent og utdanningsfondet. Monica, Tom, og Kristian stemmer for.  
 

Oppdatering fra daglig leder 

Vi gikk gjennom rapporten fra Kristin 
 



Bedre klubb 
Kristian forbereder gjennomgang av bedre klubb til neste styremøte. 
 

Klubbhåndbok 
Vi tar et eget møte og går gjennom og ferdigstiller dokumentet. 
 

Jubileumskomite 
Kristin kaller inn til møte i arrangementskomiteen 
 

Romjulscup 
Ref forslag fra daglig leder.  

Enighet om å prøve å få arrangert romjuslcup. Planlegging bør starte i August. 

 

 

 

 

Kristian Helgesen (styreleder) 
 
 
 
 

Monica Telle (nestleder) Erik Nygaard (styremedlem) 
 

Tom Hongslo (styremedlem) 
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